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The "Armenian Virtual Bridge" project in the context of the development of 

Armenia's startup ecosystem 
Key words: "Armenian Virtual Bridge" program, startup, startup ecosystem, regional technology 

hub, number of unicorn startups per capita 
 

The "Armenian Virtual Bridge" program is an initiative envisaged by the Government of 

the Republic of Armenia, which aims to develop the startup ecosystem of Armenia and 

to use the huge and rich experience accumulated by the Armenian Diaspora by investing 

it in the startup ecosystem of Armenia. The program has 4 components, the first of 

which is intended to create an Armenian corner in Silicon Valley with the support of 

partner universities, as a result of which it is planned to get acquainted with the rich 

experience and skills of Silicon Valley, introducing them to Armenia's startup ecosys-

tem. Within the framework of the second component, it is planned to make Armenia a 

beacon for the startups of Eastern Europe and the CIS countries. 
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Проект «Армянский виртуальный мост» в контексте развития стартап-

экосистемы Армении 
Ключевые слова: Программа «Виртуальный мост Армении», стартап, стартап-

экосистема, региональный техологический хаб 
 

Программа «Армянский виртуальный мост» - это инициатива, предусмотренная 

Правительством Республики Армения, которая направлена на развитие стартап-

экосистемы Армении и для использования огромного и богатого опыта, накоплен-

ного армянской диаспорой, инвестируя его в стартап-экосистему Армении. Прог-

рамма «Армянский виртуальный мост» состоит из 4 компонентов, первый из ко-

торых предназначен для создания армянского уголка в Кремниевой долине при 

поддержке университетов-партнеров, в результате чего планируется познако-

миться с богатым опытом и навыками Кремниевой долины.  


